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SNBK Varvsmötesprotokoll 

Söndag den 7 oktober 2012 

Klubbstugan 

 
 

§1.  Mötets öppnande och godkännande av dagordning. 

 
Claes Backlund hälsade alla välkomna. Dagordningen lästes upp och godkändes. 

 

§2. Val av ordförande och sekreterare för mötet. 

 
Claes Backlund och Stefan Norberg valdes till ordförande resp. sekreterare för mötet. 
 

§3. Val av justeringsmän, tillika rösträknare. 

 
Till justeringsmän och rösträknare valdes Tony Johansson och Curt Ellqvist. 

 

§4. Upprop av närvarande medlemmar. 

 
Närvarolista cirkulerade. Se bilaga 1. 

 

§5. Genomgång av föregående protokoll. 

 
Inget i föregående protokoll krävde uppföljning nu och protokollet lades till handlingarna. 

 

§6. Travers 
 

En enkät har mailats ut till alla A-medlemmar. Det har kommit in 61 svar på den. 44 röster 

lades på förslaget att tills vidare behålla den nuvarande traversen. 17 röster föll därmed på 

förslaget att byta ut den gamla traversen mot en ny. 

Beslutet blir därför att behålla nuvarande travers. 

Styrelsen får därmed uppdraget att utforma tydliga regler för traversen och fick några förslag 

på vägen:  

- En begränsning av båtstorlekar (t.ex. 4 x 12 m) för tillkommande båtar. 

- Sundsvalls nuvarande båtklubbar kan diskutera behovet av en ny båtklubb eller ett nytt 

varv för båtägare med båtar större än ovanstående mått. 

- Ett beslut om det är tillåtet att ta in en mobilkran på varvet för lyft av båtar tyngre än 9 

ton och ev. villkor för detta bör fattas av styrelsen. 

- Utbildningsdagar bör ordnas så att A-medlemmar får traversutbildning 

- Inspecta kan ge besked om huruvida nuvarande travers kan besiktigas för en högre 

vikt än nuvarande 10 ton. Jörgen Croné får uppdrag att sköta den kontakten. 

- En tydlig gräns för maximal båtvikt ska fastställas oavsett om traversen uppgraderas 

eller ej.  
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§7. Genomgång av arbetsgrupper. Redovisning av resp. grupp med 

närvarande gruppledare om det som är på gång, framtida arbeten 

samt investeringsbehov. 

 
Mark & Bygg, Kjell-Åke Åström: Kompletterande förstärkningar av kajen i området mellan 

vattnet och traversbyggnaden behöver göras. Klubbstugan behöver målas. En ny representant 

från kommunen kommer den 15 oktober att diskutera utbyte av vägtrumman med Kjell-Åke 

El, Lars Iwefors: Löpande underhåll behöver göras. Frågetecken för elstolparna på 

bryggorna. Pengar finns budgeterade för utbyte av dem. Önskemål om att flytta elskåpet i 

mastskjulet för att skapa plats för fler master finns.  

VVS, Roger Persson: Inga stora utgifter är att vänta den närmaste tiden. Eftersatt underhåll 

gör dock att reparationsbehov kommer att uppstå på några års sikt. 

Mek, Jörgen Croné: Traversen kräver underhåll, bl.a. ommålning. 

Traktor, Gert Svalberg: Den gamla fungerar fortfarande bra och det är svårt att välja en ny 

modell för rimliga pengar. Gert undrar vad som händer med batteriladdarna. Flera har 

försvunnit eller gått sönder. Han uppmanar också alla att inte använda startgas till traktorn. 

Glödgar man innan start, så startar traktorn bra. 

Nya medlemmar och övriga som önskar kan få traktorutbildning av Gert. Annonseras på 

hemsidan? 

Mastkran, Ulf Edström: OK! 

Dieseltank, Ulf Björk: Nytt handtag med tillhörande slang behövs. Ulf får i uppdrag att 

kontrollera om tillstånd för tanken krävs. 

En större pärm med bredare rader för noteringar om tankning ska ordnas. 

Det är för lätt att ta sig in i rummet där dieselpumpen slås på, vilket innebär att stöldrisken är 

stor. Några förslag på att förbättra säkerheten: 

- Byt ut vredet på insidan av dörren mot en slät skiva. 

- Sätt en hasp för hänglås på insidan av lilla luckan intill dörren. 

Följebåt/Motor, Fredrik Röstberg: Inget behov av större åtgärder, förutom att en följebåt är 

i dåligt skick, både vad gäller motor och skrov. 

Erik Fromell arbetar för att hitta fler sponsorer till jollesektionen. 

Jollebryggan, Lars Melander: Några rör är rostiga och ska bytas ut. En övergång mellan 

land och bryggor ordnas till nästa säsong. 

Brygg & Boj, Christer Johansson: Några bojar och schackel behöver bytas ut. Brygg och 

bojgruppen tar över ansvaret från Ingvar Gävert att fördela båtar på bryggorna fr.o.m. nästa 

säsong. 

Miljö, Per Wiklund: Medlemmarna har skött sopsorteringen dåligt. Mötet beslutar att 

samtliga sopsorteringskärl tas bort innan nästa säsong. 

 

Samtliga arbetsgrupper ombeds bedöma kommande kostnader på kort och lång sikt. Skicka 

förslaget till Claes snarast. 

En komplett sammanställning från arbetsgrupperna bifogas nästa varvsmötesprotokoll. 

 

§8. Plikter: Vakt, gräsklippning, arbetsdagar. 

 
Ett förslag om att även C-medlemmar som hyr vinterplatser ska gå vakt röstades igenom. På 

så sätt kommer varvet att bevakas under längre tid än hitills, vilket gynnar alla. 

Curt Ellqvist uppmanar alla att meddela honom om stöld eller skadegörelse upptäcks. 
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Gräsklippningen har fungerat bra i sommar, förutom den del som skulle ha skötts av den nu 

uppsagda medlemmen. Claes föreslog en arbetsdag till våren för bl.a. målning av stugan. 

Jörgen C tror att arbetet blir bättre utfört om en arbetsgrupp för målning tillsätts. 

En checklista för överlåtelse av varvsplats är framtagen. Den kommer att läggas ut på 

hemsidan. 

Flera önskar att så mycket information som möjligt läggs ut på hemsidan. Detta kräver i så 

fall inloggning, då viss information inte bör vara allmän. 

Förslag: - En påhittad lista över vakt kan anslås vid grinden. Alltid skrämmer det någon! 

- En ny grind med ellås och automatisk öppning och stängning, skulle minska risken för 

stölder. Nuvarande grind (som kräver översyn, bultar och bleck är utslitna) står öppen för 

mycket. 

 

§9. Budget. 

 
Tony redovisade resultat- och balansrapport för perioden 1/1-7/10, se bilaga 2. 

15 medlemmar har inte betalt 500 kr till investeringsfonden trots att förfallodagen var 30/9! 

Ett stort arbete har lagts ner på att rensa upp bland obetalda fakturor. 

 

§10. Val av funktionärer. 

 
Inga val aviserades. 

 

§11.  Övriga frågor. 

 
Det är svårt att rymma alla master i mastskjulet. Erik Solberg föreslår att elskåpet flyttas, 

vilket är möjligt men arbetskrävande, enligt Lars Iwefors. Ett annan medlem föreslår att C-

medlemmar ska betala en extra avgift för mastförvaring. Oklart om det kommer att ge önskad 

effekt. 

Curt får berättigat beröm för nyhetsflödet på hemsidan. 

 

§12. Mötets avslutande. 

 
Claes tackar för visat intresse och avslutar därmed mötet. 
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